
Artikel 51 vragen blowverbod in Zaanstad

Inleiding:
In Zaanstad hebben we momenteel een alcoholverbod in bepaalde drukke gebieden van Zaanstad. Dit is om 
de overlast in deze drukke gebieden zoals Zaandam Centrum te verminderen. Ook geldt in Zaanstad een 
lachgas verbod, wat inhoudt dat er op straat niet meer openlijk lachgas verkocht en gebruikt mag worden. 
Wij geven als gemeente op deze manier een duidelijk signaal dat wij het gebruik van alcohol en drugs in 
onze stad niet toleren als dit in overlast resulteert. 

Als CDA en ChristenUnie Zaanstad vragen wij veelvuldig de aandacht van het College voor een goede en 
sterke aanpak van drugs. Wij zien dat in Zaanstad door veel mensen in de publieke ruimte geblowd wordt. 
Formeel is dit in de openbare ruimte toegelaten, maar net zoals alcohol kunnen gemeentes doormiddel van 
aanpassing van hun APV blowen in de openbare ruimte verbieden. 

Recent heeft de gemeente Amsterdam aangekondigd in bepaalde gebieden van Amsterdam blowen in de 
openbare ruimte te gaan verbieden. Wij als CDA en ChristenUnie Zaanstad vinden dat we het Amsterdamse 
voorbeeld hierin moeten gaan volgen. Voor we het weten verplaatst het drugstoerisme zich van Amsterdam 
naar Zaanstad. Dit omdat toeristen in Amsterdam ten eerste geen joints meer kunnen kopen en ten tweede 
daar niet meer mogen nuttigen 

Tot slot vinden het CDA en de ChristenUnie dat drugsgebruik nooit normaal mag worden. Drugs is niet om 
er even bij te toen om het leuk te hebben. Door in het openbaar drugs te kunnen nuttigen geven we dit 
signaal wel af. Welk signaal geven wij aan onze kinderen wanneer een joint roken in de openbare ruimte 
normaal is? Net zoals we roken en alcohol drinken in de openbare ruimte preventief beperken, moeten we dit 
ook met softdrugs doen.

Schriftelijke vragen:
 
1: Welke mening heeft het College over het nuttigen van softdrugs in de openbare ruimte?

2: Heeft het College al eens onderzocht of het mogelijk was om het nuttigen van softdrugs in (bepaalde 
gebieden in) de gemeente Zaanstad te verbieden? 
Zo ja, waarom heeft College er destijds niet voor gekozen om zo’n verbod voor te stellen in Zaanstad?

3: Wat vindt heeft het College ervan dat de gemeente Amsterdam een blowverbod in het centrum van 
Amsterdam wil gaan invoeren om de grote stroom drugstoeristen te gaan tegenhouden?

4: Is het College erop voorbereid dat een Amsterdams blowverbod ervoor kan zorgen dat wij in Zaanstad 
meer ongewenst drugstoerisme kunnen gaan krijgen omdat drugstoeristen hun wiet dan niet meer in 
Amsterdam mogen kopen en gebruiken ?

5: Is het College het met het CDA en de ChristenUnie eens dat wij het Amsterdamse voorbeeld moeten gaan 
volgen om hier geen Amsterdamse praktijken te krijgen ?
Zo ja, welke maatregelen gaat het college nemen?
Zo nee, waarom gaat het college geen maatregelen nemen?
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